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HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Mikorra várható egy átfogó vízgazdálkodási koncepció kidolgozása a
szaktárca részéről a jövőbeni aszálykárok megel őzése céljából?” címmel a
Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtan i

Dr. Fazekas Sándor
vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarország nem rendelkezik olyan koherens vízgazdálkodási koncepcióval ,
amely révén az aszálykárok megelőzhetőek lennének. Ennek drámai
következményei a 2009 . évi aszálykor is megmutatkoztak . A júniusi aszály
okozta károk a tavaly tavaszi vetésekben irreverzibilissé váltak, az egye s
termények esetében akár 30-40%-ot is meghaladó terméskiesés következett be ,
amely nyilvánvalóan végzetes helyzetbe sodorta a hazai növénytermel ők
jelentős részét.

Az aszály okozta károk megmutatták, hogy Magyarországon az öntözésr e
berendezett területek, illetve az öntözési kapacitások kihasználtsága jelent ősen
alatta marad a lehetőségeknek, hiszen az országosan vízjogilag engedélyezet t
területeknek mindössze 38%-át öntözték a tavalyi év során .

A Gyurcsány-Bajnai korszak szocialista kormányait kétségtelenü l
felelősség terheli azért, mert elpazaroltak nyolc évet anélkül, hogy megoldásoka t
kerestek és találtak volna a vízgazdálkodási problémákra, holott az aszálykáro k
csökkentése, a közúti közlekedésnél lényeges környezetkímél őbb vízi
közlekedés és szállítás előtérbe helyezése, továbbá a vízi energia jobb
kihasználásának kidolgozása a jövőre nézve létkérdés.



Kérdezem tehát Miniszter Urat: mikorra várható egy átfogó vízgazdálkodás i
koncepció kidolgozása a szaktárca részéről a jövőbeni aszálykárok megelőzése
céljából?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2010. október S .
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